
Úvodní zpráva – SP SDH Křelovice 2025 
 
Vážené hasičky, vážení hasiči, milí hosté! 
 
Naposledy jsme se sešli před téměř čtyřmi měsíci a dnes, na jarním 
shromáždění Vás, představitelů sborů nás společně čeká projednat konečné 
hospodaření za rok 2024, rozpočet na rok 2025 a rovněž bude stručně 
představena Výroční zpráva za uplynulý rok – tu budete mít všichni možnost 
v krátké době podrobně pročíst a prostudovat na webu našeho okresního 
sdružení. V tištěné podobě ji obdrželi naši Zasloužilí hasiči a hosté. Tisk pro 
Vás všechny je neúnosně finančně náročný a jako správní hospodáři jsme se 
již po několikáté rozhodli, že tento materiál bude každému k dispozici na 
internetu. 
 
V průběhu prosince 2024 až do konce února probíhaly téměř ve všech 
sborech a okrscích valné hromady, kde jste hodnotili dosažené úspěchy a 
vytýčili jste si úkoly pro nadcházející období, děkuji Vám za dobrou platební 
morálku při placení členských příspěvků na letošní rok a rovněž tak děkuji za 
vyplněná Hlášení o činnosti za rok 2024 – vybrané ukazatele najdete ve 
zmiňované Výroční zprávě. 
Máme za sebou také několik sportovních, kulturních a společenských akcí, 
které jste ve svých obcích a městech uspořádali. Jen namátkou se zmíním o 
mnoha uspořádaných hasičských plesech, masopustních průvod, zimním 
závodu všestrannosti a brannosti pro mládež v Oboře a mnoha dalších akcí, 
například školeních, kdy si naši členové zvyšují své kvalifikace v mnoha 
oborech hasičské činnosti. Věřím, že naplánované soutěže, oslavy a jiné 
společenské akce se Vám v průběhu roku vydaří. 
Ke konci letošního roku a počátkem roku 2026 nás čekají ve sborech, 
okrscích, okrese, kraji a v republice nové volby.  Chápu, že si někteří řeknete, 
že je to ještě dlouhá doba k rozhodování, a ti, co jsou od sboru a výše ve 
funkcích to přeci mohou vykonávat dál…ano, mohou, ale jen pokud sami 
chtějí. Je třeba se rozhlédnout po mladých lidech, kteří zpravidla přinesou tak 
zvaný svěží vítr, jiný pohled, jiné metody, dobré nápady, jak vše zlepšit. 
Prosím, zamyslete se nad tím a do funkcí navrhujte členy uvážlivě 
s vědomím, že i když jsme dobrovolně vstoupili k hasičům, tím, že přijmu 
funkci, přijímám i odpovědnost. Pamatujte na to! 



Celospolečenská situace ani nás dobrovolné hasiče nemíjí, ale dotýká se 
nás v každé oblasti. Valí se na nás někdy až neúměrná administrativní zátěž 
v podobě vyplňování nových dokumentů, komunikace s datovými 
schránkami a podobně. Někdy je to opravdu těžké, vysvětlovat starší 
generaci, že tak, jak to stačilo před pár lety, to dnes zkrátka nejde. Přesto přes 
všechno chci věřit, že to společně zvládáme celkem dobře a informací, 
pokynů a rad dostáváte z okresního sdružení dostatek – je ovšem 
problémem, jak s tím, kdo nakládá a zda ty informace čte a následně 
používá. 
 
Na tomto místě se sluší také poděkovat. 
A to především za finanční podporu veškeré naší hasičské činnosti 
představitelům Plzeňského kraje v čele s hejtmanem panem Kamalem 
Farhanem a jeho prvním náměstkem panem Petrem Vankou. Již od roku 2012 
nás, dobrovolné hasiče kraj podporuje, a to nemalou částkou. Celková 
částka, včetně té letošní, je za 13 let 5.113.500, -- Kč – tyto finanční 
prostředky velmi pomáhají jak našemu okresnímu sdružení, tak i Vám ve 
sborech a okrscích. Peníze byly a jsou použity vždy účelně a hospodárně, 
pomáhají zlepšovat materiálně-technickou základnu, hradit propagační 
materiál při oslavách výročí, stravu pro mládež, poháry oři sportovních 
soutěžích a další uznatelné náklady z poskytnuté účelové dotace z rozpočtu 
Plzeňského kraje. Vážíme si této podpory a velmi děkujeme!!! 
 
Nesmím a nechci opomenou vyjádřit díky také Hasičskému záchrannému 
sboru Plzeňského kraje, jmenovitě brigádnímu generálu Ing. Františku 
Pavlasovi a řediteli Územního odboru Plzeň Ing. Pavlu Musilovi. Bez Vaší 
pomoci bychom mnohdy nedokázali kvalitně uspořádat republikovou soutěž 
pro dorost a další a další akce – děkuji! 
Díky patří pochopitelně také všem dalším sponzorům a podporovatelům naší 
činnosti, stejně jako Vám všem, kteří jste přispěli k dobrým výsledkům 
celého našeho okresního sdružení za rok 2024! 
 
Myslete víc na svou spokojenost než na svůj úspěch v tomto světě! Váš 
úspěch totiž často znamená vyhovět představám jiných lidí, zatím co 
Vaše spokojenost záleží jen na Vašem vlastním srdci!!! 
 

 


